
Klub chovatelů jezevčíků České republiky z. s. 

 
Středočeská pobočka a Praha 

 Klubová schůze regionu 

Velké Popovice 

23. března 2024 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ KLUBOVÉ SCHŮZE REGIONU 

Datum 23. března 2024 
Čas od 10.16 hodin 
 do 17.03 hodin 
Místo Restaurace Pod Ledem, konferenční místnost, 
 Velké Popovice, Ringhofferova 336 
Zasedání svolala rada pobočky klubu na pokyn výboru klubu 
 písemně v podobě oznámení v klubovém zpravodaji 
 programem ze dne 14. února 2024 na internetových stránkách 
Účastníci  
Rada pobočky 
 Přítomni Miroslav Brož předseda 
 Petra Brožová člen 
 Markéta Chodilová člen 
Výbor klubu 
 Přítomni Radomír Svoboda předseda 
 Markéta Chodilová hlavní poradkyně chovu 
 Monika Hnátek Illová výcvikářka 
 Jiří Cikryt ekonom 
 Pavel Sládek jednatel 
 Michal Urban matrikář 
 Kateřina Klocová tisková referentka 
 Jaroslav Horský IT referent 
 Nepřítomna Veronika Chrpová místopředsedkyně 
Kontrolní komise 
 Přítomen Jan Kučera předseda kontrolní komise 
Kárná komise 
 Nepřítomen Jiří Potyš předseda kárné komise 
Členové pobočky 
 Přítomni 63 členů podle prezenční listiny 
Hosté 
 Přítomni 11 osob podle prezenční listiny 
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Úvod 

Podle článku X. stanov spolku a § 254 občanského zákoníku se z jednání klubové schůze regi-
onu pořizuje zápis. 

1. Prezence účastníků 

Michal Urban, matrikář klubu: zajistil ve spolupráci s Ivetou Urbanovou u vchodu do konfe-
renční místnosti prezenci účastníků a sbírali do dalších tří listin z členů pobočky zápis těch, kdo 
chtěli kandidovat do rady pobočky, na kandidáty do orgánů klubu a na delegáty na klubové shro-
máždění. 

2. Zahájení jednání 

 Miroslav Brož, předseda Středočeské pobočky: v 10.16 hodin zahájil zasedání a po celou dobu 
mu předsedal. Přivítal všechny přítomné členy pobočky, členy výboru i hosty. Ocenil hojnou účast 
na schůzi. Upozornil, aby každý, kdo přišel, se zapsal do prezenční listiny. Dále ať se tam zapíše 
ten, kdo chce kandidovat ve volbách do rady pobočky, na kandidáta do orgánů klubu a na delegáta. 
V průběhu schůze se ještě bude možné přihlásit. Středočeská pobočka je nejpočetnější ze všech 
poboček Klubu chovatelů jezevčíků. Středočeská pobočka měla k 31. prosinci 2023, rozhodnému 
datu pro stanovení počtu kandidátů a delegátů za pobočku, celkem 388 členů, k 8. březnu 2024 to 
bylo 314 členů. Toto zasedání je volební, proto důležité. Výbor klubu schválil, že za započatých 40 
členů pobočky je jeden delegát a za započatých 60 členů pobočky je jeden kandidát. Na dnešní 
zasedání přišlo 63 členů pobočky. Klubová schůze regionu je proto usnášeníschopná. Je to víc než 
deset procent členů. 

3. Jednací řád a volební řád klubové schůze regionu 

 Miroslav Brož: rada navrhuje jednací řád a volební řád pro toto zasedání. Návrhy jsou k dispo-
zici na stolech. Proti těmto návrhům nebyly žádné připomínky. Nikdo nevznesl žádný protinávrh. 
Nechal hlasovat o návrzích a sečetl hlasy. 

 Návrh jednacího řádu leží na stolech. Nechal o návrhu hlasovat. 

Usnesení klubové schůze regionu 

 
Návrh 

 
Klubová schůze regionu schvaluje jednací řád. 

Výsledek hlasování 

 Pro 63  

 Proti 0  

 Zdrželo se 0  

 Přítomných členů 63  

Klubová schůze regionu schválila jednací řád. 

 Miroslav Brož: návrh volebního řádu leží na stolech a nechal o návrhu hlasovat. 

Usnesení klubové schůze regionu 

 
Návrh 

 
Klubová schůze regionu schvaluje volební řád. 

Výsledek hlasování 

 Pro 63  

 Proti 0  

 Zdrželo se 0  

 Přítomných členů 63  

Klubová schůze regionu schválila volební řád. 
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4. Volba mandátové a návrhové komise 

 Miroslav Brož: rada navrhuje do mandátové komise Marcelu Tůmovou jako předsedkyni, La-
dislava Fryše a Pavlu Kábrtovou za členy. 

Volba klubové schůze regionu 

 

Návrh 

 
Na předsedkyni mandátové komise je navržena Marcela Tůmová. 

Na člena mandátové a volební komise je navržen Ladislav Fryš. 

Na členku mandátové a volební komise je navržena Pavla Kábrtová. 

Výsledek hlasování 

 Pro 63  

 Proti 0  

 Zdrželo se 0  

 Přítomných členů 63  

Klubová schůze regionu zvolila 
- Marcelu Tůmovou za předsedkyni mandátové komise, 
- Ladislava Fryše za člena mandátové komise a 
- Pavlu Kábrtovou za členku mandátové komise. 

 Miroslav Brož: rada navrhuje do návrhové komise Tomáše Nechvátala jako předsedu, Gabrielu 
Kožichovou a Lucii Havránkovou. 

Volba klubové schůze regionu 

 

Návrh 

 
Na předsedu návrhové komise je navržen Tomáš Nechvátal. 

Na členku návrhové komise je navržena Gabriela Kožichová. 

Na členku návrhové komise je navržena Lucie Havránková. 

Výsledek hlasování 

 Pro 63  

 Proti 0  

 Zdrželo se 0  

 Přítomných členů 63  

Klubová schůze regionu zvolila 
- Tomáše Nechvátala za předsedu návrhové komise, 
- Gabrielu Kožichovou za členku návrhové komise, 
- Lucie Havránkovou za členku návrhové komise. 

5. Zpráva výboru klubu o činnosti za uplynulé období 

 Miroslav Brož: předal slovo předsedovi klubu Radomíru Svobodovi. 

 Radomír Svoboda: pozdravil a přivítal účastníky. Ocenil velkou účast. Poděkoval za ni. Již ne-
bude kandidovat na předsedu klubu. Klub je stabilizován. Stávající výbor ho pozvedl, zejména hos-
podaření. Následně předal slovo hlavní poradkyni chovu. 

 Markéta Chodilová, hlavní poradkyně chovu: v roce 2023 proběhly tři klubové výstavy se za-
dáváním titulů CAC a CAJC. První je Holýšov. Poděkovala organizátorům výstavy, tj. Západočeské 
pobočce a Jiřímu Švecovi. Další je Konopiště. V sobotu byl Den s jezevčíkem. Bohatý program 
(coursing, přednáška veterinářky o páteřích jezevčíků, nácvik vystavování, pozitivní trénink). Podě-
kovala organizátorům, tj. Středočeské pobočce a manželům Brožovým. Speciální výstava jezevčíků 
v Jaroměřicích. Poděkovala Monice Hnátek Illové za organizaci. Oblastní klubová výstava ve 
Starém Plzenci rovněž kvalitní. Poděkovala manželům Křížkovým za organizaci. 
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 V roce 2024 se konal Holýšov. Další bude Konopiště a pak Jaroměřice. Plánovány oblastní klu-
bové výstavy. Více informací k výstavám na internetových stránkách klubu. Na většinu výstav 
nutno se hlásit na stránkách Dog Office. Na klubové rovněž, výjimečně lze však i e-mailem. Poštou 
nikoli. 

 Na klubových výstavách probíhají bonitace. Poděkovala dámám, které zapisují. Předbonitace 
mají úspěch. 

 Vyšla Chovatelská ročenka 2022. Ucelený přehled. Poděkovala Veronice Robertsové a Michaele 
Přibáňové za práci na ní. Ročenka v prodeji na klubových akcích. Lze ji zaslat poštou. Zájemci ať 
dají vědět mailem. 

 Chovatelská rada nenavrhuje žádné změny zápisního řádu (podmínek uchovnění) pro miniaturní 
i standardní jezevčíky kromě povinného genetického testu na merle gen pro jedince, kteří nejsou 
zapsáni jako merle, ale jejich rodič je merle, povinných genetických testů týkající se zdraví v určitých 
rázech jezevčíků. 

 Poděkovala všem členkám chovatelské rady za jejich práci. 

 Radomír Svoboda: poděkoval za práci hlavní poradkyni chovu. Dále vyzval k přednesení 
zprávy výcvikářku Moniku Hnátek Illovou. 

 Monika Hnátek Illová, výcvikářka: v roce 2023 uspořádáno deset zkoušek a soutěží. Klub 
zastřešil Mezinárodní honičskou soutěž norníků. Výsledky na internetu a v Jezevčíkovi. Poděkovala 
organizátorům. Vyhlásila výsledky Pracovního poháru. Mohlo by se hlásit víc psů. Vyhlásila nejlepší 
jezevčíky na zahraničních soutěžích v roce 2023. Sdělila, komu byl udělen vůdcovský odznak. 

 Radomír Svoboda: poděkoval výcvikářce. Další bude zpráva ekonoma klubu. Ten odvedl velký 
kus práce. Ekonomická situace klubu je stabilizovaná. 

6. Finanční zpráva za uplynulé období 

 Jiří Cikryt, ekonom klubu: přednesl finanční zprávu za uplynulé období. Nebude již kandidovat 
na funkci ekonoma. Kandidoval by do kontrolní komise. Ve funkci ekonoma je již 12 let. Když byl 
zvolen, na účtu nebylo téměř nic. Čekalo se na členské příspěvky na další rok. Klub to přečkal. 
Nebylo nutno sáhnout na rezervu na spořicím účtu. Postupně se hospodaření stabilizovalo. Nemá 
smysl hromadit peníze, je třeba je smysluplně využít. Díky účetní paní Krčilové byl v klubu zaveden 
systém a řád. Rovněž zavedeny dohody o provedení práce pro lidi, kteří pracovali na klubových 
akcích, a cestovní náhrady. Díky systému klub zná náklady a příjmy z jednotlivých akcí. Poděkoval 
garantům, kteří, až na výjimky nový systém akceptovali. Výcvikářka Monika Hnátek Illová dělá 
nejlépe vyúčtování. Zaslouží poděkovat. Od roku 2023 pracuje nová účetní paní Šareková, kterou 
zajistil jednatel Pavel Sládek. Poděkoval předsedovi kontrolní komise Janu Kučerovi. Při kontrolách 
vyřešili drobné nedostatky. Následně přijata opatření k nápravě. Finance klubu bude předávat 
svému nástupci v dobré kondici a s čistým svědomím. Bude se řešit nová koncepce tiskovin a 
možná i členské příspěvky. 

 Radomír Svoboda: poděkoval ekonomovi. Předal slovo jednateli klubu. Došlo ke změně. Ko-
optován Pavel Sládek. 

Zpráva výboru klubu o činnosti za uplynulé období (2. část) 

 Pavel Sládek, jednatel klubu: popsal, kolikrát se sešel výbor a o čem jednal. Zápisy na interne-
tových stránkách klubu. Smlouva s ČMKJ. Jednání WUT v Lecce a v Praze. Chystají se novelizace 
zákona o myslivosti. Letos proběhne klubové shromáždění. Před ním spádové schůze všech pobo-
ček. 
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 Radomír Svoboda: poděkoval jednateli. Zprávu za místopředsedkyni, která se schůze neú-
častní, přečte výcvikářka. Místopředsedkyně má na starosti zahraničí. Díky své znalosti jazyků (an-
gličtina, němčina) je velmi platná. Překládá i Němcům do angličtiny a z ní. Bývá pověřena vyhoto-
vovat zápisy při jednáních WUT. Účastní se práce komise pro norníky FCI. 

 Monika Hnátek Illová, výcvikářka: přednesla zprávu místopředsedkyně klubu Veroniky Chr-
pové. Popsala zahraniční vztahy a mezinárodní kontakty. V roce 2023 po třech letech zasedala 
WUT v Itálii, v Lecce. Jednání svolal místopředseda Andreas Tornau. Představenstvo odstoupilo. 
Snaha sjednotit podmínky k uchovnění. Předtím nutný průkaz původu chovných jedinců. Maďar-
sko požádalo, aby ve WUT mohly být oba jeho chovatelské kluby jezevčíků. Schváleno. V roce 
2024 se zasedání WUT uskutečnilo v Praze. Novými členy WUT Srbsko a Gruzie. Vyloučen Ázer-
bajdžán. 

 Radomír Svoboda: poděkoval za zprávu. Vyzval tiskovou referentku k přednesení zprávy. 

 Kateřina Klocová, tisková referentka: změny v distribuci časopisu Jezevčík. Druhé číslo za rok 
2023 z ekonomických důvodů posláno jen těm, kdo o to požádali e-mailem. Zpravodaj Jezevčík 
2024 a Seznam chovných psů 2024 by měli dostat všichni. Omluvila se, že v Jezevčíkovi 2024 chy-
běla zpráva IT referenta Jaroslava Horského a článek o Dnu s jezevčíkem od Markéty Chodilové. 
Jsou k dispozici na internetových stránkách klubu. 

 Radomír Svoboda: na schůzi k dispozici dotazník na informování. Spíš informace na internetu. 
Ne všichni členové klubu tiskoviny využívají. Klub by mohl mít jeden pěkný reprezentativní zpra-
vodaj. Inspirace u jiných chovatelských klubů. Tiskoviny lze objednávat. Kolísá počet členů. Tisk 
je dražší. Podařilo se ovšem najít tiskárnu s levnější nabídkou. Poštovné ale zdražuje. To je větší 
problém. Složenky podražily, neposílají se. Jak členové využívají tiskoviny. Za dotazníkem snaha 
vyvolat zamyšlení. Podklad pro konferenci a nový výbor. Zapomíná se na některé články, proto se 
doplňují do nového čísla. Efektivnější zveřejnit na internetu, vychytat chyby, pak teprve tisknout. 

 Jaroslav Horský, IT referent: inventura k 31. 12. 2023. Klubové internetové stránky fungují. 
Pomáhá mu Lucie Horsáková. Popsal webhosting. Technologický dluh. Databáze, pokud jde 
o vzhled, rozhozena. Nutnost aktualizace technologie webové prezentace databáze chovných psů. 
Bude věcí nového výboru. Elektronická evidence členů funguje přes pohodlne.info. Přístup si lze 
sjednat u matrikáře. Facebooková skupina založena Lucií Kolouchovou, proto je v jejím vlastnictví. 
Kromě anket vypínány komentáře a zamítány příspěvky odporující pravidlům skupiny. Klub díky 
Jiřímu Cikrytovi spolupracuje s VNT electronics, s.r.o., která vyrábí obojky DOGTRACE. Použity 
na honičských soutěžích. Je členem dozorčí rady ČMKJ. 

 Radomír Svoboda: poděkoval členům výboru. Práce ve výboru je hodně. 

7. Zpráva kontrolní komise za uplynulé období 

 Jan Kučera, předseda kontrolní komise: kontrolní komise pracuje ve složení Jan Kučera, před-
seda, František Pasák a Radim Kloc, členové. Kontrola účetních dokladů spolu s ekonomem klubu 
a účetní paní Hanou Krčilovou. Odstoupila ze zdravotních důvodů. Nyní externí účetní paní Dag-
mar Šareková. Ta se postupně seznamuje s klubovým účetnictvím. Účastnil se schůzí výboru. Po-
děkoval všem členům odborných komisí a organizátorům akcí. 

8. Zpráva kárné komise za uplynulé období 

 Jan Kučera, předseda kontrolní komise: přečetl zprávu předsedy kárné komise Jiřího Potyše, 
který se jednání neúčastnil. Kárná komise pracovala ve složení Jiří Potyš, předseda, členové Miro-
slav Brož a Jan Bušta. V roce 2023 doručeny dva podněty. Neshledáno porušení kárného řádu, 
proto řízení zastaveno. 

 Radomír Svoboda: poděkoval Janu Kučerovi. 
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 Letos hlavní událostí volby. Důležité, kdo bude kandidovat na jakou funkci. On sám šel do voleb 
se svým týmem. Nutné vědět, kdo je ochoten věnovat čas své funkci. Náročné na čas. Jsou zapo-
třebí schopnosti a dovednosti. Kdo je ochoten a schopen cestovat po světě a hovoří cizími jazyky. 
Stojí to čas na úkor rodiny a svých psů. On sám je předsedou 16 let. Poděkoval všem za spolupráci. 
Časy se změnily. Nyní se lze dívat na účet přes internet, jen dívat, bez možnosti zadávat příkazy 
k platbě. V orgánu není nezbytně nutné se stále setkávat. Lze jednat přes internet. I tak ale nutno 
věnovat čas a síly. Bylo odvedeno hodně práce. 

9. Zpráva o činnosti pobočky za uplynulé období 

 Miroslav Brož: poděkoval za zprávy výboru Předseda klubu měl delší proslov. Shrnul celé 
funkční období. 

 Přednesl zprávu o činnosti pobočky za minulé období. V roce 2023 se konal Pohár Středočeské 
pobočky. Garantem Václav Sluka. Memoriál Rudolfa Kristla se loni uskutečnila na Rakovnicku. 
Garanty byli manželé Michal a Iveta Urbanovi. Klubová výstava proběhla na Konopišti. Den s je-
zevčíkem byl zorganizován den předtím tamtéž. O všech akcích se dneska už mluvilo, proto není 
nutno opakovat. 

10. Plán činnosti pobočky na další období 

 Miroslav Brož: letos se chystá šest pracovních akcí: Pohár Středočeské pobočky bude v Jincích. 
Jeho garantem Václav Sluka. Jubilejní 30. ročník Memoriálu Rudolfa Kristla v Loučeni. Garantem 
Dušan Salač. Soutěž v práci na králíka v Jincích. Garant Václav Sluka. Barvářské klubové zkoušky 
pro miniaturní jezevčíky v Jincích. Garantem Václav Sluka. 

11. Diskuse ke zprávám a plánu činnosti 

 Miroslav Brož: prostor pro diskusi ke zprávám. Nikdo se nepřihlásil. 

12. Usnesení ke zprávám a plánu činnosti 

Usnesení číslo 1/2024 klubové schůze regionu 

 

Návrh 

 

1. Klubová schůze regionu bere na vědomí 
- zprávu výboru klubu o činnosti za uplynulé období, 
- zprávu kontrolní komise za uplynulé období, 
- zprávu kárné komise za uplynulé období, 
- finanční zprávu za uplynulé období, 
- zprávu o činnosti pobočky. 

2. Klubová schůze regionu schvaluje plán činnosti pobočky na další volební období. 

Výsledek hlasování 

 Pro 63  

 Proti 0  

 Zdrželo se 0  

 Přítomných členů 63  

1. Klubová schůze regionu vzala na vědomí 
- zprávu výboru klubu o činnosti za uplynulé období, 
- zprávu kontrolní komise za uplynulé období, 
- zprávu kárné komise za uplynulé období, 
- finanční zprávu za uplynulé období, 
- zprávu o činnosti pobočky. 

2. Klubová schůze regionu schválila plán činnosti pobočky na další období. 
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13. Volby rady pobočky: usnesení, návrhy a volby 

 Miroslav Brož: překvapen velkou účastí na schůzi, z 314 členů se dostavilo 63. Navrhl za sou-
časnou radu pobočky, aby klubová schůze regionu rozhodla, že rada pobočky bude mít tři členy. 
Tento počet se osvědčil. Vyzval kandidáty, ať sdělí, zdali s kandidaturou souhlasí. 

 Rada pobočky si na svém prvním zasedání ze svých členů zvolí předsedu či předsedkyni. 

 Návrhová komise vyhlásila návrh usnesení. 

Usnesení číslo 2/2024 klubové schůze regionu 

 
Návrh 

 
Rada Středočeské pobočky má tři členy. 

Výsledek hlasování 

 Pro 63  

 Proti 0  

 Zdrželo se 0  

 Přítomných členů 63  

Klubová schůze regionu přijala usnesení, že rada Středočeské pobočky má tři členy. 

 O návrhu usnesení se hlasovalo veřejně zvednutím ruky. 

 Mandátová komise následně ukončila přijímání kandidatur do rady pobočky. Zveřejnila pět kan-
didátů. Předsedkyně mandátové komise Marcela Tůmová vysvětlila pravidla voleb i jak upravit hla-
sovací lístek, aby hlasy byly platné. Volby budou tajné. Hlasuje se prostřednictvím hlasovacích 
lístků. Ty je třeba upravit. Potom vhodit do volební schrány. Volí se zaškrtnutím křížku před jmé-
nem kandidáta. Každý volič má tři hlasy, může tedy označit nejvýše tři kandidáty. Když zakřížkuje 
víc než tři kandidáty, bude hlasovací lístek neplatný. Lze volit i méně kandidátů než tři. Takový 
hlasovací lístek platí. Po volbách vyhlášeny výsledky. 

Kandidáti do rady (dle abecedy) 

Miroslav Brož 

Petra Brožová 

Tomáš Fančovič 

Markéta Chodilová 

Tomáš Nechvátal 

 

Hlasovací lístky 

Vydáno voličům 63 

Odevzdáno od voličů 62 

 z toho platných 61 

 z toho neplatný 1 

Nejvyšší možný počet odevzdaných hlasů 186 

Odevzdáno hlasů 182 

 

Výsledky voleb 

Pořadí Jméno Počet hlasů Výsledek voleb 

1. Miroslav Brož 58 zvolen 

2. Markéta Chodilová 51 zvolena 

3. Petra Brožová 49 zvolena 

4. Tomáš Nechvátal 20 nezvolen 

5. Tomáš Fančovič 4 nezvolen 
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14. Volby kandidátů do orgánů klubu 

 Mandátová komise ukončila přijímání kandidatur. Zveřejnila sedm kandidátů. 

 Předsedkyně mandátové komise Marcela Tůmová vysvětlila pravidla voleb i jak upravit hlasovací 
lístek, aby hlasy byly platné. Hlasovací lístek se zaškrtává jako u předchozích voleb do rady. Každý 
volič má nyní ale sedm hlasů, může tedy označit nejvýše sedm kandidátů. Nehrozí, že by hlasovací 
lístek byl neplatný, protože by volič označil víc kandidátů. Je totiž právě sedm kandidátů. Lze volit 
i méně kandidátů než sedm. Takový hlasovací lístek platí. Volby budou, ukáže se, kolik hlasů kon-
krétní kandidát dostane. 

 Katka Sviták Novozámská: navrhla, ať se kandidáti i delegáti před volbami představí a popíší 
své názory. 

 Kandidáti to učinili. 

 Miroslav Brož: ze Středočeské pobočky kandidát na předsedu klubu i kandidáti do výboru a 
na předsedu kontrolní komise. Je jich sedm. Také z jiných poboček, z celé České republiky budou 
kandidáti. Celkem jich bude 27. 

 Věroslav Nejman: dotaz, co jednotliví kandidáti chtějí prosazovat. 

 Kandidáti se vyjádřili. 

 Miroslav Brož: účinnější kontrola výboru. Ponechat podmínky k uchovnění pro miniatury ve 
stávající podobě. Osvědčily se. Podporuje stanovisko chovatelské rady, tak jak bylo zveřejněno ve 
zprávě hlavní poradkyně chovu. 

 Petra Brožová: kontrolovat nejen hospodaření klubu. Neměnit podmínky k uchovnění u je-
zevčíků malých rázů. 

 Jan Bušta: prohloubit vztahy se zahraničím. Umí cizí jazyky. Má kontakty. Jezdí do ciziny. Pro 
stávající podmínky pro uchovnění jezevčíků malých rázů. Vysvětlil, proč vrácení zkoušky nemá 
smysl. 

 Tomáš Fančovič: zlepšit databázi, internetové stránky i Facebook. V současné době kvalitní. 
Ocenil dosavadní práci. Je tu ale prostor pro zlepšení. To by chtěl zajistit. Má pro tuto činnost 
vzdělání. 

 Markéta Chodilová: pracuje jako hlavní poradkyně chovu. Navázala by na svou dosavadní 
činnost. 

 Dušan Salač: přilákat víc lidí na klubové zkoušky a soutěže. Prohloubit kontakty se zahraničím. 
Věnoval by se zejména práci jezevčíků. Výbor jako fungující tým. Exteriér by konzultoval s dalšími 
členy výboru. 

 Václav Sluka: chce lépe hlídat, aby se nedělaly podvody. 

 Radomír Svoboda: ohradil se. To se neděje. 

 Václav Sluka: vysvětlil, že myslel posuzování na soutěžích, zkouškách a výstavách pořádaných 
klubem. 

 Radomír Svoboda: požádal Dušana Salače o vysvětlení, jak chce dostat víc lidí na klubové 
zkoušky a soutěže. 

 Dušan Salač: lépe propagovat, lépe komunikovat, osobní nasazení, využít osobních kontaktů. 
Vytvořit pozvánku, na letošní Memoriál Rudolfa Kristla už je. Důležité, aby na soutěže nejezdili 
titíž lidé a jezevčíci. Lákat nováčky. 

 Miroslav Brož: tato témata vhodná do diskuse. Lze je otevřít tam. Bude na ně čas. Nyní již 
vhodné přistoupit k volbám. Předal slovo předsedkyni mandátové komise. 
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Kandidáti do orgánů klubu (dle abecedy) 

Jméno Kandidát na funkci 

Miroslav Brož předseda kontrolní komise 

Petra Brožová členka kontrolní komise 

Jan Bušta místopředseda klubu 

Tomáš Fančovič IT referent 

Markéta Chodilová hlavní poradkyně chovu 

Dušan Salač předseda klubu 

Václav Sluka předseda kontrolní komise 

 

Hlasovací lístky 

Vydáno voličům 60 

Odevzdáno od voličů 60 

 z toho platných 60 

 z toho neplatný 0 

Nejvyšší možný počet odevzdaných hlasů 420 

Odevzdáno hlasů 295 

 

Výsledky voleb 

Pořadí Jméno Počet hlasů Výsledek voleb 

1. Miroslav Brož 54 zvolen 

2. Markéta Chodilová 50 zvolena 

3. Petra Brožová 48 zvolena 

4. Tomáš Fančovič 47 zvolen 

5. Jan Bušta 41 zvolen 

6. Dušan Salač 33 zvolen 

7. Václav Sluka 22 zvolen 

15. Volby delegátů na klubové shromáždění 

 Mandátová komise ukončila přijímání kandidatur. Zveřejnila sedmnáct kandidátů na delegáty. 

 Předsedkyně mandátové komise Marcela Tůmová vysvětlila pravidla voleb i jak upravit hlasovací 
lístek, aby hlasy byly platné. Hlasovací lístek se zaškrtává jako u předchozích voleb. Každý volič má 
nyní deset hlasů, může tedy označit nejvýše deset kandidátů. Lze volit i méně kandidátů než deset. 
Takový hlasovací lístek platí. 

 Kandidáti se jednotlivě představili a popsali své názory, které by prosazovali na klubovém shro-
máždění. 

Kandidáti na delegáty (dle abecedy) 

Jiří Beránek 

Veronika Horváthová 

Karel Jůza 

Kamila Kalbáčová 

Jan Klášterka 

Gabriela Klášterková 

Lenka Malíková 

Pavel Manžel 

Alena Mottlová 

Tomáš Nechvátal 
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Kandidáti na delegáty (dle abecedy) 

Věroslav Nejman 

Lenka Remarová 

Adéla Sekerová 

Katka Sviták Novozámská 

Michal Urban 

Iveta Urbanová 

Monika Zdobinská 

 

Hlasovací lístky 

Vydáno voličům 59 

Odevzdáno od voličů 59 

 z toho platných 58 

 z toho neplatný 1 

Nejvyšší možný počet odevzdaných hlasů 590 

Odevzdáno hlasů 465 

 

Výsledky voleb 

Pořadí Jméno Počet hlasů Výsledek voleb 

1. Katka Sviták Novozámská 41 zvolena 

2. Adéla Sekerová 39 zvolena 

3.-4. Gabriela Klášterková 35 zvolena 

3.-4. Monika Zdobinská 35 zvolena 

5. Věroslav Nejman 34 zvolen 

6.-7. Jan Klášterka 32 zvolen 

6.-7. Tomáš Nechvátal 32 zvolen 

8. Karel Jůza 31 zvolen 

9. Lenka Malíková 27 zvolena 

10. Lenka Remarová 24 zvolena 

11. Michal Urban 23 nezvolen, 1. náhradník 

12. Alena Mottlová 22 nezvolena, 2. náhradnice 

13.-14. Veronika Horváthová 21 nezvolena, 3. náhradnice 

13.-14. Pavel Manžel 21 nezvolen, 3. náhradník 

15. Iveta Urbanová 20 nezvolena, 4. náhradnice 

16. Kamila Kalbáčová 19 nezvolena, 5. náhradnice 

17. Jiří Beránek 9 nezvolen, 6. náhradník 

16. Ocenění členů pobočky 

 Monika Hnátek Illová a Radomír Svoboda předali za klub ocenění členům pobočky. Miro-
slav Brož blahopřál za pobočku. 

 Radomír Svoboda: oceněných hodně. Většina na návrh pobočky. 

17. Přednáška na téma Databáze jezevčíků – její využití pro chovatele 

 Tomáš Fančovič: vedl přednášku o databázi jezevčíků. Rozebral ji. Popsal a názorně ukázal, 
jak ji používat. Navrhl, aby byla propojena s Dog Office. Je to dobrý základ. Nejcennější jsou in-
formace, které v ní jsou. S těmi lze dál pracovat. Ukázal, jak by ji šlo vylepšit. Ve Švýcarsku to 
ocenili. 
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18. Návrhy členů pobočky na projednání na klubovém shromáždění 

Členové předali své návrhy návrhové komisi v průběhu jednání. Návrhová komise je přečetla. 

19. Diskuse 

 Věroslav Nejman: návrh, ať jsou návrhy na usnesení na této schůzi známy dříve, a ne až zde 
až během ní. 

 Radomír Svoboda: návrhy mají být v programu schůze. Ten má udělat pobočka. Nemusí pře-
vzít ten od výboru. Výbor zveřejní to, co dostane od pobočky. Je to doporučení pro další období. 
I kandidatury mohou být dříve. 

 Jaroslav Horský: kandidáti a delegáti pošlou jednateli své e-mailové adresy, aby je mohl kon-
taktovat v souvislosti s konferencí. Přijetí mailu potvrdí. Návrhy k projednání na konferenci může 
podat i jednotlivý člen. 

 Monika Hnátek Illová: nutno zaslat do poslední spádové schůze, to je do 7. 4. 2024. Patnáct 
dní před konferencí se rozesílají dokumenty k ní. 

 Katka Sviták Novozámská: byla na schůzi Jihočeské pobočky. Padl tam návrh na znovuzave-
dení pouze pracovní zkoušky pro uchovnění malých rázů. Jaký je důvod tohoto návrhu? Ona je 
proti. Vysvětlila důvody. Má jezevčíky od roku 1972. Členka klubu od roku 1975. Je rozhodčí z vý-
konu i exteriéru. Chovala a chová různé rázy jezevčíků. Nevidí souvislost mezi absolvováním 
zkoušky a vlohami. Za návrhem je závist a snaha zbavit se konkurence. 

 Radomír Svoboda: popsal jednání Jihočeské pobočky. Podle něj se o tom mají dohodnout 
chovatelé miniatur. 

 Jan Bušta: již 8 let nejsou podmínkou pro uchovnění malých rázů zkoušky. Proč teď najednou 
změna? Miniatury lze uchovnit se zkoušky i bez ní. Je to věc volby. Byl to správný krok. Vedlo to 
k většímu počtu členů klubu, větší chovatelské základně, klub má díky to mu vyšší příjmy. Podporují 
se tím klubové výstavy, protože se uchovňuje na nich. Ubylo psů bez papírů. Kupci štěňat jsou více 
motivovaní uchovnit a třeba si i založit chovatelskou stanici. Později je prostředí přitáhne i ke zkou-
škám. Kdo ze zdejší pobočky je pro obnovení zkoušky z výkonu? 

 Nikdo se nepřihlásil. 

 Gabriela Klášterková: pro lidi jsou zkoušky možnost, ne povinnost. Jsou motivovaní je udělat. 

 Miroslav Brož: zkoušky by zvýšily počty psů bez průkazů původu. Kdo podporuje znovuzave-
dení pouze pracovní zkoušky pro uchovnění miniatur, podporuje množírny. 

 Katka Sviták Novozámská: čí je to návrh? Prý někdo od hladkosrstých miniatur. Proč jsou 
zdravotní testy navrhovány selektivně jen u některých rázů? 

 Markéta Chodilová: je to podle četnosti zdravotních problémů u jednotlivých rázů. Klub zkusí 
vyjednat slevy, lepší ceny testů. Klub by mohl přispívat na testy. 

 Jan Bušta: ukázaly se výhody stávajícího stavu. Návrh je zbytečný. Je to snaha poškodit konku-
renci. 

 Tomáš Fančovič: testy nabízeny jako balíček. 

 Jan Bušta: pokud je moc jezevčíků v chovu, není nutno omezovat je zkouškami. Vhodnější 
uvažovat nad bonitacemi. Tam lze selektovat. Nemusí být tolik jedinců vybráno do chovu. Lze se 
zaměřit na povahu. Zaměřme se na rozhodčí. Je nutno je víc školit, zvlášť all-roundery. Zkoušky 
to nezlepší. Odradí začátečníky. 

 Adéla Sekerová: jezevčík je pracovní plemeno. Tak jak zkouška byla stanovena (stačila III. 
cena), nezaručuje prokázání vloh. I rodiče s vlohami, pracanti, mohou mít potomka bez vloh a 
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obráceně. Pro jezevčíka nejsou zásadní vlohy (5 %), ale dostatek příležitostí k jejich prokázání a 
schopnosti i zkušenosti vůdce (95 %). Zkoušky odradí lidi, lepší je dobrovolnost, ne povinnost.  

 Jiří Beránek: je z OMSu Beroun, předseda kynologické komise. Nový zákon o myslivosti. Hrozí 
zákaz norování. Proč na ZVVZ není známka z hlasitosti na stopě? Ať je to ve zkušebním řádu. 
Klub by měl tlačit. Ohradil se, že není spoluautor návrhu pro zavedení zkoušek jako jediné nezbytné 
podmínky pro uchovnění miniatur. 

 Monika Hnátek Illová: zkušební řády od ministerstva zemědělství. ZVVZ si prosadili myslivci 
a chovatelé honičů. 

 Kateřina Benediktová: chová drsnosrsté miniatury. Mezi nimi jsou šampioni práce. Propojuje 
psy s vědou. Zkoumá dědičnost vloh a chování psů. Dědičnost vloh k práci je nízká, téměř nulová. 
Dva skvělí pracovní psi, hlasití na stopě, mohou dát potomka bez hlasitosti. Jde hlavně o příležitosti 
k projevení vloh. Variabilita mezi psy v jednom plemenu je větší než variabilita mezi některými psy 
z různých plemen. Barvářské zkoušky uděláte i s trénovaným krysaříkem. 

20. Návrhy usnesení 

 Návrhová komise obdržela dva návrhy na usnesení. 

 Prvním bylo doporučení pro činnost klubu v příštím období, aby klubové shromáždění schválilo 
změny chovných podmínek přesně podle zprávy chovatelské rady, tak aby byly nově stanoveny 
jenom zdravotní podmínky. 

 Druhým byl návrh na změnu stanov v podobě doplnění nového odstavce 6 do článku XV. Fi-
nanční hospodaření klubu takto: Klubové shromáždění vždy po předchozím vyjádření kontrolní 
komise musí projednat, jestli výbor zadá interní audit externí firmě. 

 Jiří Cikryt: zvědavý, kdo bude za těchto podmínek dělat ekonoma. 

 Radomír Svoboda: bude to drahé. Vyhazování jinak ušetřených peněz. 

 Jan Klášterka: ať je to po vyžádání kontrolní komise. Nemá to být povinnost. 

 Miroslav Brož: účetnictví klubu je důležité. 

 Pavel Sládek: je představa, kolik to bude stát? 

 Tomáš Fančovič: od 35 tisíc korun. 

 Radomír Svoboda: je tu kontrolní komise. 

 Kateřina Benediktová: jde o nezávislou kontrolu. 

 Jaroslava Nechvátalová: pro klid duše nového výboru. 

 Jan Bušta: někteří členové výboru nechtějí znovu kandidovat, proto má smysl předat agendu 
pod kontrolou. 

 Alena Mottlová: audit je vhodný. Je to mimo klubové orgány. 

 Tomáš Nechvátal: klubové shromáždění je nejvyšší orgán klubu. Může dělat cokoli v souladu 
s právními předpisy. Tedy i vyžádat audit. Pokud bude ustanovení takto formulováno, musí to být 
vždy zařazeno do programu jednání klubového shromáždění. To rozhodne, zdali audit bude či ne. 

 Debata o formulaci usnesení, týkala se zejména četnosti auditu, role kontrolní komise, subjektu, 
který by ho prováděl, jak by se vybíral. Dále zdali by kontrola byla jednorázová či pravidelná. Pokud 
pravidelná, kdy by se uskutečňovala. Audit interní či externí. Je nezbytný? Je vůbec zapotřebí? Exis-
tují nějaké pochybnosti? 

 Ze zasedání postupně odcházeli účastníci. Klubová schůze regionu zůstala usnášeníschopná. 
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21. Schválení usnesení 

Usnesení číslo 3/2024 klubové schůze regionu 

 

Návrh 

 
doporučení pro činnost klubu v příštím období, aby klubové shromáždění schválilo 
změny chovných podmínek přesně podle zprávy chovatelské rady, tak aby byly nově 
stanoveny jenom zdravotní podmínky. 

Výsledek hlasování 

 Pro 47  

 Proti 0  

 Zdrželo se 0  

 Přítomných členů 47  

Klubová schůze regionu přijala doporučení pro činnost klubu v příštím období, aby klu-
bové shromáždění schválilo změny chovných podmínek přesně podle zprávy chovatelské 
rady, tak aby byly nově stanoveny jenom zdravotní podmínky 

 

Usnesení číslo 4/2024 klubové schůze regionu 

 

Návrh 

 
na změnu stanov v podobě doplnění nového odstavce 6 do článku XV. Finanční 
hospodaření klubu takto: Klubové shromáždění vždy po předchozím vyjádření kon-
trolní komise musí projednat, jestli výbor zadá interní audit externí firmě. 

Výsledek hlasování 

 Pro 34  

 Proti 0  

 Zdrželo se 13  

 Přítomných členů 47  

Klubová schůze regionu přijala návrh na změnu stanov v podobě doplnění nového od-
stavce 6 do článku XV. Finanční hospodaření klubu takto: Klubové shromáždění vždy 
po předchozím vyjádření kontrolní komise musí projednat, jestli výbor zadá interní audit 
externí firmě. 

22. Závěr jednání 

 Miroslav Brož v 17.03 hodin poděkoval za účast a ukončil klubovou schůzi regionu. 

Přílohy 

1. Prezenční listina se jmény členů pobočky a jejich podpisy. 
2. Prezenční listina se jmény hostů a jejich podpisy. 
3. Seznamy pro vydávání hlasovacích lístků. 
4. Protokoly o sčítání hlasů v jednotlivých volbách. 

Ve Velkých Popovicích dne 23. března 2024. 

     

Tomáš Nechvátal, v. r. Miroslav Brož, v. r. Gabriela Kožichová, v. r. 
zapisovatel předseda pobočky ověřovatelka 

 


